
InvitatZIUA:  Buna ziua, astept intrebarile dumneavoastra! 

Luca: Domnul profesor, in cazul in care veti fi desemnat rector al Univeristatii, ce planuri aveti pentru o 

mai buna desfasurare a relatiilor dintre secretariatele facultatilor si studenti, care in prezent, din proprie 

experienta va spun, sunt deficitare_ 

InvitatZIUA:  In programul meu managerial am inclus continuarea informatizarii universitatii, avand 

potential din acest punct de vedere. Asta implica o evidenta a studentilor, a cadrelor universitare, a 

disponibilitatii spatiilor de invatamant, in asa fel incat sa aiba loc o debirocratizare a administratiei, in 

special prin oferirea unor servicii simplificate, indeosebi pentru studenti. 

InvitatZIUA:  Multumesc si va doresc o zi buna in continuare! 


